
Z Á P I S 
 15. schůze Rady města Soběslavi, 

která se konala dne 4. září 2018 od 14:00 hodin  
v kanceláři starosty města   

 
Přítomni: Podle prezenční listiny, která je přiložena k zápisu. 
Členové rady: Ing. Jindřich Bláha, Mgr. Vladimír Drachovský, Mgr. Alena Krejčová,  
  MUDr. Lubomír Kříž, Mgr. Petr Lintner, Mgr. Petr Valeš, Ludmila Zbytovská 
Tajemník městského úřadu: Ing. Radek Bryll 

Jednání 15. schůze rady města zahájil a řídil starosta města Ing. Jindřich Bláha. Po uvítání 
všech přítomných konstatoval, že rada je schopna usnášet se o všech bodech svého programu 
jednání. 

Rada města schválila tento program jednání: 
1. Změna č. 3 rozpočtu města v roce 2018 
2. Bezúplatné převzetí kanalizace v k. ú. Zvěrotice  
3. Jmenování vedoucí FO MěÚ Soběslav 
4. Obchodní centrum Soběslav  
5. Vyjádření města k potřebnosti sociální služby 
6. Pozemky, smlouvy  
a) KT/23/2018 – Rumpold, s. r. o., Tábor – dodatek č. 41 ke smlouvě o zabezpečení 

separovaného sběru ve městě 
7. Různé 

Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 

Členové RM neměli k zápisu a k usnesení z minulého – 14. jednání RM ze dne 21. srpna 2018 
žádné připomínky. 
Ověřovatelkami zápisu byly starostou města pověřeny členky rady Mgr. Alena Krejčová a 
paní Ludmila Zbytovská.  
Zápis z jednání provede tajemník MěÚ Ing. Radek Bryll. 

1.  Změna č. 3 rozpočtu města v roce 2018 
Předložila: Marcela Koloušková – vedoucí FO MěÚ 
Příloha: Změna rozpočtu města Soběslavi na rok 2018 – Rozpočtové opatření č. 3/2018 
Předložen návrh změny rozpočtu města Soběslavi na rok 2018 – rozpočtové opatření  
č. 3/2018 zpracované paní Marcelou Kolouškovou, vedoucí FO MěÚ. Návrh bude projednán 
na Finančním výboru ZM dne 17. 9. 2018 a poté předložen na zářijovém jednání ZM.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 15/230/2018.  

2.  Bezúplatné převzetí kanalizace v k. ú. Zvěrotice 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Příloha: Souhrn nákladů na vybudování kanalizace, celková situace 
V souvislosti s vybudováním kanalizace podél komunikace směrem na Tučapy obcí  
Zvěrotice v jejím katastrálním území, která je napojena na kanalizaci ve vlastnictví města 
Soběslavi, předložen starostou obce Zvěrotice panem M. Novotným soupis nákladů spojených 
s jejím vybudováním spolu s žádostí o projednání bezúplatného převodu této kanalizace 
městu Soběslav. Tento návrh bude projednán na prosincovém jednání ZM. Následnou správu 
kanalizace zajistí provozovatel vodohospodářského majetku města – firma Čevak, a. s.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 15/231/2018.  
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3.  Jmenování vedoucí FO MěÚ Soběslav 
Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 
Příloha: KT/19/2018 
V souvislosti s žádostí stávající vedoucí finančního odboru MěÚ paní M. Kolouškové o 
uvolnění z funkce k 30. 9. 2018 předložena informace o průběhu výběrového řízení na 
obsazení tohoto pracovního místa. V souladu se zákonem č. 128/2000 Sb. o obcích předložen 
návrh na jmenování nové vedoucí FO MěÚ paní Bc. Zuzany Schejbalové od 1. 10. 2018.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 15/232/2018.  

4.  Obchodní centrum Soběslav 
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města  
Příloha: Studie obchodního centra Soběslav 
Předložen návrh studie obchodního centra v Soběslavi (vedle supermarketu Lidl). Jeho 
realizace je plánovaná na pozemcích, které od Jitony, a. s., odkoupil pan P. Dvořák. Vzhled 
stavby obchodního centra řeší za MěÚ Ing. arch. D. Buzu, finální verze bude předložena na 
některém z dalších jednání RM.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 15/233/2018.  

5.  Vyjádření města k potřebnosti sociální služby 
Předložila: Jana Háková – vedoucí SZO MěÚ 
Příloha: SZO/5/2018 
V souvislosti s tvorbou sítě sociálních služeb Jihočeského kraje předloženy žádosti o 
vyjádření RM k potřebnosti sociálních služeb podle zákona č. 108/2006 Sb., o sociálních 
službách poskytovaných těmito organizacemi: Diecézní charita, České Budějovice, Domácí 
hospic Jordán, Tábor, Senior dům Soběslav, Střep, z. s., České Budějovice.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 15/234/2018.  

6.  Pozemky, smlouvy 
Rumpold, s. r. o., Tábor – dodatek č. 41 ke smlouvě o zabezpečení separovaného sběru 
ve městě 
Předložil: Ing. Radek Bryll – tajemník MěÚ 
Příloha: KT/23/2018 
V souvislosti s rozšířením separovaného sběru na území města předložen návrh výše 
uvedeného dodatku.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 15/235/2018.  

E.ON Energie, a. s., České Budějovice – souhlasné prohlášení (kogenerační jednotky)  
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
V souvislosti s existencí kogeneračních jednotek a příslušenství v kotelnách na sídl. Svákov, 
na náměstí Republiky a TJ Spartak Soběslav – sokolovna předložena žádost společnosti 
E.ON, která je vlastníkem těchto kogeneračních jednotek, o uzavření souhlasného stanoviska 
pro zapsání těchto nemovitostí do katastru nemovitostí.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 15/236/2018.  

7.  Různé 

Výběrové řízení na realizaci akce „Výstavba parkoviště na p. č. 390 Soběslav“ – 
jmenování komise  
Předložil: Ing. Jindřich Bláha – starosta města 
Předložen návrh hodnotící komise.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
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K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 15/237/2018.  

Ing. Miroslav Pantoflíček – smlouva o dílo na zajištění TDI a autorského dozoru v rámci 
akce „Zimní stadion v Soběslavi – snížení energetické náročnosti“ 
Předložil: Mgr. Vladimír Drachovský – místostarosta města 
V souvislosti s přípravou akce „Zimní stadion v Soběslavi – snížení energetické náročnosti“ 
předložen návrh výše uvedené smlouvy o dílo.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 15/238/2018.  

Bytová komise RM – přenechání městských bytů  
Předložil: Mgr. Vladimír Drachovský – místostarosta města 
Příloha: OOSM/74/2018 
Předloženo doporučení bytové komise ze dne 30. 8. 2018.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 15/239/2018.  

MŠ Duha – žádost o souhlas s vyřazením DHM (2 ks myček na nádobí) 
Předložila: Mgr. Alena Krejčová – ředitelka MŠ Duha 
Příloha: Žádost o souhlas s vyřazením myček na nádobí 
Předložena výše uvedená žádost.  
Hlasování: Pro: 7; Zdržel se: 0; Proti: 0 
K tomuto bodu jednání přijala rada města usnesení č. 15/240/2018. 

Dále RM vzala na vědomí informace starosty města týkající se: 
• Pozvání členů RM na slavnostní posezení s partnery soběslavských slavností a 

delegací z partnerského města Sabinov v sobotu 15. 9. 2018 od 12:30 hod. v KDMS.  

Dotazy a připomínky členů RM 

Mgr. Alena Krejčová 
• Pozvala členy RM na slavnostní otevření „Zahrady sedmi barev“ v areálu MŠ Duha 

dne 25. 9. 2018 od 16:00 hod.  
Mgr. Petr Valeš 

• Dotaz ohledně termínu akce „Rozsvícení vánočního stromu“. Starosta města – akce 
konaná opět ve spolupráci s Rádiem Blaník se uskuteční v neděli 2. 12. 2018. Na 
příštím jednání RM bude místostarostou města předložen návrh doplnění vánočního 
osvětlení.  

Mgr. Petr Lintner 
• Dotaz na průběh rekonstrukce náměstí. Místostarosta města – práce jsou v plném 

proudu, začala pokládka dlažby na centrální žulové ploše, závlahový systém je 
dokončen. Zároveň předložil informaci o uzavření komunikace mezi čp. 55/I a 1/I 
z důvodu opravy fasády a pokládky sítí. V souvislosti s úpravou parkování v centru 
města došlo od pondělí k zjednosměrnění ulice Jirsíkova od Komenského ul.   

 
 
 
Jednání RM skončilo v 14:45 hodin.  


